
   
 
 
Datum 
24 juni 2022 
 
Geachte woordvoerders digitale zaken, 
 
Op 30 juni is het eindelijk zo ver: dan debatteert u met het kabinet over de hoofdlijnen van Digitale 
Zaken. De hoofdlijnenbrief van de staatssecretaris is door de decentrale overheden goed ontvangen. 
Wij hebben u eerder onze aandachtspunten meegegeven voor dit debat. Deze vindt u bijgevoegd 
nogmaals. 
 
Ondertussen zijn we als decentrale overheden voortvarend in gesprek met het ministerie van BZK 
over de werkagenda van de staatssecretaris voor digitale zaken. We werken hard en zien eindelijk de 
voedingsbodem bij BZK die we lange tijd misten. Nu is de uitdaging voor u als Kamer om ook de 
voedingsbodem bij andere ministers en ministeries te vinden. Digitalisering speelt overheidsbreed en 
ook overheden-breed. De staatssecretaris heeft de cruciale taak om de regierol te pakken voor de 
gehele overheid. We zijn benieuwd hoe zij deze handschoen oppakt. 
 
Tot slot zijn wij verheugd dat er in de begrotingscyclus van het rijk een vaste plaats is gecreëerd voor 
digitale zaken. In de brief geven wij aan dat we de goede gezamenlijke digitale ambities niet kunnen 
uitvoeren, tenzij er voldoende financiën voor beschikbaar worden gesteld.  
 
Mocht u vragen hebben, dan kunt u altijd contact opnemen. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 


